
Karlskrona den 23 april 2014 

 

Sida 1 av 2 

Protokoll för styrelsemöte 

 

Möte:  Styrelsemöte nr 14 
 

Datum:  2014-04-23 med start kl.18:30 
 

Plats: Blekinge Tekniska Högskola, Karlskrona  
 
Närvarande  Ej närvarande  

Owe Birgersson Vice Ordförande 
Mats Carlsson Ledamot 
Tomas Eriksson Valberedning 
Birgitta Jönsson Valberedning 
Jan-Anders Månsson Ordförande 
Sven Olausson Kassör 
 

Lars Andersson Ledamot 
Peter Andersson Suppleant 
Håkan Bergström Suppleant 
Torbjörn Fridensköld Ledamot 
Gertrud Hansson Suppleant  
Arne Olsson Valberedning  
Bertil Petersson Valberedning 

 

Möte:  Styrelsemöte nr 14 
 

Datum:  2014-04-23 med start kl.18:30 
 

Plats: Blekinge Tekniska Högskola, Karlskrona  
 

 

1. Mötets öppnande  

Ordföranden hälsad alla närvarande välkomna, speciellt de deltagare från 

valberedningen som var med för första gången. 

2. Val av protokollsjusterare  

Mats Carlsson 

3. Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkändes med följande justeringar, aktivering av valberedning 

flyttades till punkt 4. 

4. Aktivering av valberedning 

Valberedningen fick bakgrundsinformation om varför styrelsen vill aktivera 

gruppen. 

5. Föregående protokoll  

Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

6. Rapporter 

- Skrivelser 
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- Kassören redovisade information om ett företag som åtar sig att göra 

utskick av brev och fakturor, Membit AB i Helsingborg. Kassören fick i 

uppdrag att kontakta företaget för att jämföra kostnader. 

- Förslag till stadgeändringar 
- Sammankallande fick i uppdrag att kontakta övriga gruppmedlemmar 

för att diskutera vidare uppdateringar av stadgarna. 
- Ekonomi 

- Ekonomin har gått cirka 1000:- minus sedan förra mötet.  

- Medlemsvärvning 

- Vårmöte för medlemsvärvning på Möcklö/Senoren. Kassören har kollat 
upp rutinerna runt detta ett förslag till datum 21/5 kl:18:30. 

- Information ska ges Blekinge Östra Härads hembygdsförening, 19/11 
klockan 14:00. 

- Utskick till Bothel- och Gissleviks-grenarna.  
 

7. Släktforskning 

 Arne har rapporterat att vi passerat 24 000 rader i släktregistret och våra 

 släktforskare har senaste året kartlagt mellan 200 och 300 utvandrare. 

8. Övriga frågor  

9. Nästa möte  

Föreslås vara ett arbetsmöte med packning av stort medlemsutskick torsdagen 

den 22/5 kl.18:30 

10. Mötets avslutning 

        Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 Kvällens förtäring har kostat 72:- 
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     ___________________________                       __________________________ 

     Protokolljusterare Mats Carlsson                         Ordförande Jan-Anders Månsson 

 


